
Protokoll	från	årsmöte	för	BK	Björken	2022-09-25	

1§	 Öppnande	av	mötet.	Ordförande	Tomas	Bergqvist	öppnade	mötet.	

2§	 Godkännande	av	dagordning.		
Dagordningen	godkändes	med	följande	övriga	frågor:	

a) Personal	till	köket	
b) Info:	Kostnader	för	köket	
c) Hur	får	vi	fler	av	de	bättre	spelarna	till	partävlingar.	

3§	 Mötets	behöriga	utlysande.		
Årsmötet	ansåg	att	mötet	var	utlyst	i	behörig	ordning.	

4§	 Val	av	ordförande	för	mötet:	Ove	Lundberg	valdes.	

5§	 Val	av	sekreterare	för	mötet:	Tomas	Bergqvist	valdes.	

6§	 Val	av	justeringsmän:	Kenneth	Ankel	och	Karin	Ankel	utsågs	till	justerare.	

7§	 Redogörelse	av	styrelsens	verksamhetsberättelse.		
Tomas	Bergqvist	läste	upp	verksamhetsberättelsen.	

8§	 Redogörelse	av	BK	Björkens	resultat-	och	balansräkning.		
Seppo	Larvia	redogjorde	för	denna	
BBO	har	räddat	vissa	delar,	totalt	ett	rörelseresultat	på	–	3000	kr	för	
verksamhetsåret	om	man	räknar	bort	avskrivningar.	Klubben	har	god	likviditet.		
Årsmötet	godkände	redogörelsen.	

9§	 Föredrag	av	revisorernas	berättelse.		
Revisorer	var	Ove	Lundberg	och	Göran	Olsson.		
Ove	Lundberg	läste	upp	berättelsen	och	revisorerna	föreslog	att	styrelsen	
beviljas	ansvarsfrihet.	

10§	 Beviljande	av	ansvarsfrihet	för	styrelsen.		
Årsmötet	beviljade	styrelsen	ansvarsfrihet	för	det	gångna	verksamhetsåret.	

11§	 Årsavgift	för	medlemskap.	Oförändrat,	70	kr	till	klubben	och	330	kr	till	SBF.	

12§	 Inkomna	motioner.	Inga	motioner.		

13§	 Val	av	ordförande.	Omval	Tomas	Bergqvist.	

14§	 Val	av	ledamöter.		
Odd	Stokka,	Christina	Wikström	Nordin	och	Ann-Charlotte	Nilsson	sitter	kvar	
då	de	är	valda	på	två	år.	
Omval	Hasse	Åkerman,		
Nyval	Gunilla	Boman,	John-Ivar	Nordin.	



15§	Val	av	suppleanter.		Omval	Conny	Gustafsson,	Nyval	Peder	Öberg.	

16§	Val	av	revisorer.	Omval,	Ove	Lundberg	(sammankallande)	och	Göran	Olsson.	
Suppleant	Seppo	Larvia.	

17§	Val	av	valberedning.	Omval	Henry	Franzén,	Krister	Persson.	

18§	Övriga	ärenden.		

a) Personal	till	köket	
a. Torsdagar	bland	allsvenska	lagen	
b. Instruktionsdokument		
c. Lista	på	klubben	för	intresserade.	
d. Alla	sprider	i	klubben	att	vi	måste	hjälpas	åt.	

	
b) Info:	Kostnader	för	köket	

a. Kostnader	för	inköp	har	gått	upp.	
b. Styrelsen	får	besluta	om	prissättning.	

	
c) Hur	får	vi	fler	av	de	bättre	spelarna	till	partävlingar?	

Frågan	diskuterades.	

19§	Avslutande	av	mötet.		
Ordförande	avslutade	mötet.	
 

 

 

Tomas Bergqvist  Karin Ankel  Kenneth Ankel 

Sekreterare  Justerare  Justerare 


